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Hagyományőrzés 

Nagy lendülettel és bizakodva tér vissza abszolút futamgyőzelmének 

helyszínére Veszprémbe az AS Rallyesport Europe versenypárosa Ollé 

Sándor és Tóth Zsolt.  

Ollé Sasa- Tóth Zsolt: „Nem akarom elkiabálni, de jól állunk a felkészüléssel, ha 

minden jól megy, az autónak nem lehet több technikai problémája. Az összes 

alkatrész megérkezett az MSport-tól, kicseréltük a tankot és a komplett 

üzemanyagellátó-rendszert, hiszen megsérült Székesfehérváron –a felhevült 

üzemanyag tönkretette a rendszert-. Izgultunk, hogy időben megérkezzenek az 

alkatrészek, de szerencsére már minden készen várja a szombati rajtot. Nem 

tudom, hogy az egri bukás óta van-e még valami, ami meghibásodhat, bízom 

benne, hogy nincs, és megbízhatóan tudunk versenyezni. A Veszprém rali előtt 

volt már egy nagyobb tesztünk, ahol kipróbáltuk az autót, jól működött, nem 

jelentkezett semmilyen probléma. A közel 100 kilométeres homokos tartóssági 

talajpróba és a veszprémi teszt után, remélem már élesben is minden jól 

működik. Nagy lendülettel érkezünk a Veszprém ralira, sokan tudják rólam, hogy 

ez az egyik kedvenc versenyem, ahol szeretnénk megismételni a győzelmünket, 

amit tavaly megszereztünk. Az igazság az, hogy számunkra az extrém 

körülmények kedveznének igazán, sokat segítene, ha leszakadna az ég. Nagyon 

szeretem az esőt, különösen a murvás szakaszokon, amit már több alkalommal 

be is bizonyítottunk, tavaly Veszprémben vagy Pécsett aszfalton. Úgy látom, hogy 

ezzel az összekerekes autóval esőben jobban szeretek menni, így bízom benne, 

hogy az időjárás is segítségünkre lesz. A Fiesta nagy előnye a futóművében 

rejlik, teljesen WRC futómű és ezt rendhagyó körülmények között nagyon jól ki 

tudom használni. 

Nagyon örülünk, hogy ennyire erős mezőny gyűlt össze, régi bajnokok tértek 

vissza, így sokkal jobb versenyezni, szeretnénk velük megmérettetni magunkat. 

Reálisan az első-ötben szeretnénk szerepelni, lehetőleg a dobogón, úgy 

gondolom, hogy kimagasló eredményre, olyanra, mint a tavalyi csak akkor van 

esélyünk, ha a többiek hibáznak és minden összejön, mint ahogy az elmúlt 

évben…” 

További információ: Papp Zsuzsa +36-30-239-5827 


